
Platnost bodových jízdenek nebude prodlužována 

 

Situaci s bodovým jízdným zde nyní vysvětlujeme, neboť se 

domníváme, že by někoho mohlo napadnout, že bychom měli platnost 

jízdenek prodloužit, protože nebylo dost času na jejich čerpání. 

Platnost našich bodových jízdenek je od počátku našeho 

fungování stanovena vždy na 2 sezóny. Mezi českými areály je to zcela 

výjimečné, téměř všechny uznávají platnost jízdenek jen na jednu 

sezónu. My jsme chtěli tímto bonusem nabídnout více času pro případ, 

že by se v průběhu jedné sezóny přihodilo něco mimořádného, proč se 

jízdy nepodařilo využít - např. nemoc, extrémně krátká sezóna z 

klimatických důvodů apod. Možnost uzavření areálu z 

epidemiologických důvodů nás sice nenapadla, ale toto omezení v 

podstatě také patří do těchto mimořádných situací. 

Za vzniklou situaci se necítíme být odpovědní. My jsme se pečlivě 

připravovali a udělali jsme maximum, abychom vám využití 

zakoupených bodů umožnili. Zodpovědnost nese vláda a my sami 

považujeme uzávěru lyžařských areálů za neodůvodněnou a zbytečnou.  

Nemyslíme si, že při individuálním venkovním sportu nebo okénkovém 

prodeji z bufetu (ten byl navíc po celou dobu povolen) dochází ke 

zvýšenému riziku přenosu infekčních chorob. 

 


